
 

 

  

 

 

 

    

  

     

 

21 
18 

15 

12 

9 

6 

3 

0 

-3 

-6 

-9 

-12 

-15 

-18 

-21 

■ 

2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

4.0 1.0 7.1 6.7 -4.7 10.1 1-2 2.9 -9.5 12.7 

3.4 -8.9 7.6 16.5 -7.2 7.3 2.7 3.3 -11.5 12.0 

Fund Shareclass - ~tl 
B@nchma • :21' 

21 
18 

15 

12 

9 

6 

3 

0 
-3 

-6 

-9 

-12 

-15 

-18 

-21 

2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

■ 4.0 1.0 7.1 6.7 -4.7 10.1 1.3 2.9 -9.5 12.7 

3.4 -8.9 7.6 16.5 -7.2 7.3 2.7 3.3 -11 .5 12.0 

Fund stiareclass - ~tl 
B@nchmar :21' 

CALENDAR PERFORMANCE 曆年表現

UBS (Lux) Bond Fund – Euro High Yield (EUR) 瑞銀歐元高收益債券基金 

P-acc P-dist 

% Return 回報 % Return 回報
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P-mdist (AUD hedged) P-mdist （澳元對沖） P-mdist 
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(CAD hedged) P-mdist （加元對沖） P-mdist (GBP hedged) P-mdist （英鎊對沖） P-mdist 
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(HKD hedged) P-mdist （港元對沖） P-mdist 

% Return 回報
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(CHF hedged) P-acc（瑞士法郎對沖） P-acc (JPY hedged) P-mdist（日圓對沖） P-mdist 

% Return 回報 % Return 回報



 
 

   
  

 
 

 
 

 

 

  
 

  
  
  

  
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 15 May 1998 
• P-acc launch date: 15 May 1998 
• P-dist launch date: 15 May 1998 
• P-mdist launch date: 1 July 2009 
• (CHF hedged) P-acc launch date: 21 May 2012 
• (AUD hedged) P-mdist launch date: 8 July 2013 
• (CAD hedged) P-mdist launch date: 8 July 2013 
• (GBP hedged) P-mdist launch date: 13 December 2013 
• (HKD hedged) P-mdist launch date: 10 October 2013 
• (USD hedged) P-acc launch date: 26 November 2013 
• (USD hedged) P-mdist launch date: 10 June 2013 
• (JPY hedged) P-mdist launch date: 13 January 2017 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 1998 年 5 月 15 日 
• P-acc 推出日期： 1998 年 5 月 15 日 
• P-dist 推出日期： 1998 年 5 月 15 日 
• P-mdist 推出日期： 2009 年 7 月 1 日 
•（瑞士法郎對沖） P-acc 推出日期： 2012 年 5 月 21 日 
•（澳元對沖） P-mdist 推出日期： 2013 年 7 月 8 日 
•（加元對沖） P-mdist 推出日期： 2013 年 7 月 8 日 
•（英鎊對沖） P-mdist 推出日期： 2013 年 12 月 13 日 
•（港元對沖） P-mdist 推出日期： 2013 年 10 月 10 日 
•（美元對沖） P-acc 推出日期： 2013 年 11 月 26 日



 
 

 
 

 

  

•（美元對沖） P-mdist 推出日期： 2013 年 6 月 10 日 
•（日圓對沖） P-mdist 推出日期： 2017 年 1 月 13 日
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UBS (Lux) Bond Fund – Asia Flexible (USD) 瑞銀亞洲靈活債券基金 

P-acc P-mdist 

% Return 回報 % Return 回報



 
 

   
  

 
  

  
   

  
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
“Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 28 January 2010 
• P-acc launch date: 28 January 2010 
• P-mdist launch date: 28 January 2010 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2010 年 1 月 28 日 
• P-acc 推出日期： 2010 年 1 月 28 日 
• P-mdist 推出日期： 2010 年 1 月 28 日
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UBS (Lux) Bond SICAV – Asian High Yield (USD) 瑞銀亞洲高收益債券基金 

P-acc P-mdist 

% Return 回報 % Return 回報
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 30 August 2011 
• P-acc launch date: 17 February 2012 
• P-mdist launch date: 17 February 2012 
• (HKD) P-mdist launch date: 14 August 2020 
• (AUD hedged) P-mdist launch date: 4 August 2020 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2011 年 8 月 30 日 
• P-acc 推出日期： 2012 年 2 月 17 日 
• P-mdist 推出日期： 2012 年 2 月 17 日 
•（港元）P-mdist 推出日期： 2020 年 8 月 14 日 
•（澳元對沖） P-mdist 推出日期： 2020 年 8 月 4 日
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 14 March 2018 
• P-acc launch date: 14 March 2018 
• (USD) P-acc launch date: 14 March 2018 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2018年3月14日 
• P-acc 推出日期： 2018年3月14日 
• (美元) P-acc 推出日期： 2018年3月14日
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UBS (Lux) Bond SICAV – USD High Yield (USD) 瑞銀美元高收益債券基金 

P-acc P-mdist 

% Return 回報 % Return 回報
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 3 December 1996 
• P-acc launch date: 3 December 1996 
• P-mdist launch date: 15 January 2010 
• P-6%-mdist launch date: 27 June 2014 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 1996年12月3日 
• P-acc 推出日期： 1996年12月3日 
• P-mdist 推出日期： 2010年1月15日 
• P-6%-mdist 推出日期： 2014年6月27日
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UBS (Lux) Equity Fund - China Opportunity (USD) 瑞銀中國精選股票基金 

P-acc P-mdist 

% Return 回報 % Return 回報
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 15 November 1996 
• P-acc launch date: 15 November 1996 
• P-mdist launch date: 19 January 2015 
• (AUD hedged) P-acc launch date: 27 May 2015 
• (AUD hedged) P-mdist launch date: 27 May 2015 
• (HKD) P-acc launch date: 20 January 2014 
• (HKD) P-mdist launch date: 19 January 2015 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 1996 年 11 月 15 日 
• P-acc 推出日期： 1996 年 11 月 15 日 
• P-mdist 推出日期： 2015 年 1 月 19 日 
•（澳元對沖） P-acc 推出日期： 2015 年 5 月 27 日 
•（澳元對沖） P-mdist 推出日期： 2015 年 5 月 27 日 
•（港元）P-acc 推出日期： 2014 年 1 月 20 日 
•（港元）P-mdist 推出日期： 2015 年 1 月 19 日
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UBS (Lux) Equity Fund – Emerging Markets Sustainable Leaders (USD)  瑞銀新興市場可持續領先股票基金 

P-acc 

% Return 回報



     

 
 

   
  

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

• The investment policy was changed on 1 February 2021 therefore performance from 2013 to end of January 2021 were achieved under circumstances that 
no longer apply. 
• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 10 March 2000 
• P-acc launch date: 10 March 2000 

• 由於自2021年2月1日起，投資政策發生重大變化，從 2013年到2021年1 月底的過往表現於不再適用的情況下取得。 
• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2000年3月10日 
• P-acc 推出日期： 2000年3月10日
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UBS (Lux) Equity Fund – Euro Countries Opportunity Sustainable (EUR)  瑞銀歐元區可持續精選股票基金 
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% Return 回報



 
 

   
  

 
 

 
  

 
 

 

 
 

 
 
 

  

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 4 May 1998 
• P-acc launch date: 4 May 1998 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 1998 年 5 月 4 日 
• P-acc 推出日期： 1998 年 5 月 4 日
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UBS (Lux) Equity Fund – European Opportunity Sustainable (EUR) 瑞銀歐洲可持續精選股票基金 

P-acc (USD hedged) P-acc （美元對沖） P-acc 

% Return 回報 % Return 回報



 
 

   
  

 
 

  
  

  
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

  

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 24 August 1990 
• P-acc launch date: 24 August 1990 
• (USD hedged) P-acc launch date: 9 September 2013 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 1990年8月24日 
• P-acc 推出日期： 1990年8月24日 
•（美元對沖） P-acc 推出日期： 2013年9月9日
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UBS (Lux) Equity Fund – Greater China (USD) 瑞銀大中華股票基金 
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 31 January 1997 
• P-acc launch date: 31 January 1997 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 1997年1月31日 
• P-acc 推出日期： 1997年1月31日
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UBS (Lux) Equity Fund – Tech Opportunity (USD) 瑞銀科技機會股票基金 

P-acc (EUR hedged) P-acc （歐元對沖） P-acc 

% Return 回報 % Return 回報



 
 

   
  

 
 

 
  

  
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
  

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the unit class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been calculated 
in the currency denomination of the unit class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 1 December 1997 
• P-acc launch date: 1 December 1997 
• (EUR hedged) P-acc launch date: 4 October 2012 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示單位組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以單位組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 1997年12月1日 
• P-acc 推出日期： 1997年12月1日 
•（歐元對沖） P-acc 推出日期： 2012年10月4日
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 24 May 2018 
• P-acc launch date: 24 May 2018 
• (HKD) P-acc launch date: 20 March 2019 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2018 年 5 月 24 日 
• P-acc 推出日期： 2018 年 5 月 24 日 
• (港元) P-acc 推出日期： 2019 年 3 月 20 日
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UBS (Lux) Equity SICAV – Global Emerging Markets Opportunity (USD)  瑞銀環球新興市場精選股票基金
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% Return 回報 % Return 回報
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 23 September 2008 
• P-acc launch date: 25 September 2008 
• P-4%-mdist launch date: 9 February 2018 
• (HKD) P-4%-mdist launch date: 9 February 2018 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2008年9月23日 
• P-acc 推出日期： 2008年9月25日 
• P-4%-mdist 推出日期： 2018年2月9日 
• (港元) P-4%-mdist 推出日期： 2018年2月9日
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 20 February 2020 
• P-acc launch date: 20 February 2020 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2020 年 2 月 20 日 
• P-acc 推出日期： 2020 年 2 月 20 日
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UBS (Lux) Equity SICAV – Long Term Themes (USD) 瑞銀長線趨勢股票基金 

P-acc (EUR hedged) P-acc (歐元對沖 ) P-acc 

% Return 回報 % Return 回報



 
 

 

 
 

 
 

  
 

 
 

 
 

 
 
 

  
 

  

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 28 January 2016 
• P-acc launch date: 28 January 2016 
• (EUR hedged) P-acc launch date: 28 January 2016 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2016 年 1 月 28 日 
• P-acc 推出日期： 2016 年 1 月 28 日 
• (歐元對沖 ) P-acc 推出日期： 2016 年 1 月 28 日
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UBS (Lux) Equity SICAV – US Total Yield Sustainable (USD) 瑞銀美國可持續總收益股票基金 

P-acc P-dist 

% Return 回報 % Return 回報
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 15 February 2013 
• P-acc launch date: 15 February 2013 
• P-dist launch date: 15 February 2013 
• P-mdist launch date: 24 June 2013 
• (EUR hedged) P-acc launch date: 15 February 2013 
• (EUR hedged) P-dist launch date: 15 February 2013 
• (CHF hedged) P-acc launch date: 15 February 2013 
• (CHF hedged) P-dist launch date: 15 February 2013 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2013年2月15日 
• P-acc 推出日期： 2013年2月15日 
• P-dist 推出日期： 2013年2月15日 
• P-mdist 推出日期： 2013年6月24日 
• (歐元對沖 ) P-acc 推出日期： 2013年2月15日 
• (歐元對沖 ) P-dist 推出日期： 2013年2月15日 
• (瑞士法郎對沖 ) P-acc推出日期： 2013年2月15日 
• (瑞士法郎對沖 ) P-dist 推出日期： 2013年2月15日
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UBS (Lux) Equity SICAV – USA Growth (USD) 瑞銀美國增長股票基金 

P-acc 

% Return 回報



 
 

 

 
 

 
  

 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

  

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 8 October 2004 
• P-acc launch date: 8 October 2004 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2004年10月8日 
• P-acc 推出日期： 2004年10月8日
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 24 April 2006 
• P-acc launch date: 24 April 2006 
• (HKD) P-acc launch date: 26 March 2021 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2006年4月24日 
• P-acc 推出日期： 2006年4月24日 
• (HKD) P-acc 推出日期： 2021年3月26日
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UBS (Lux) Key Selection SICAV – Digital Transformation Themes (USD)  瑞銀數碼轉型股票基金 

P-acc 

% Return 回報



 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

  

• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 3 April 2020 
• P-acc launch date: 3 April 2020 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2020年4月3日 
• P-acc 推出日期： 2020年4月3日
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UBS (Lux) Key Selection SICAV – European Growth and Income (EUR)  瑞銀歐洲增長及收益基金 

P-acc P-8%-mdist 

% Return 回報 % Return 回報
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• Past performance information is not indicative of future performance. Investors may not get back the full amount invested. 
• The computation basis of the performance is based on the calendar year end, NAV-To-NAV, with dividend reinvested. 
• These figures show by how much the share class increased or decreased in value during the calendar year being shown. Performance data has been 
calculated in the currency denomination of the share class, including ongoing charges and excluding subscription fee and redemption fee you might have to 
pay. 
• Where no past performance is shown there was insufficient data available in that year to provide performance. 
• “Benchmark” as shown in the graph above refers to the benchmark as disclosed in the offering document of the Sub-Fund. 
• Fund launch date: 31 March 2014 
• P-acc launch date: 31 March 2014 
• (USD hedged) P-acc launch date: 31 March 2014 
• (USD hedged) P-mdist launch date:  22 August 2014 
• P-8%-mdist launch date: 31 March 2014 
• (USD hedged) P-8%-mdist launch date: 31 March 2014 
• (HKD hedged) P-8%-mdist launch date: 31 March 2014 
• (AUD hedged) P-8%-mdist launch date: 11 August 2014 
• (GBP hedged) P-8%-mdist launch date: 6 November 2014 
• (USD hedged) P-6%-mdist launch date: 3 January 2018 
• (HKD hedged) P-6%-mdist launch date: 3 January 2018 

• 過往表現資料並不代表未來表現。投資者未必可以取回全數最初投資額。 
• 計算表現時乃按照曆年結束、比較資產淨值與資產淨值，而股息會再度投資的基準。 
• 此等數字顯示股份組別於所示曆年內價值增減的幅度。表現數據乃以股份組別貨幣計算，已計入持續收費，但並無計入閣下可能需要支付的認購費
及贖回費。 
• 如並無顯示過往表現，即表示該年並無足夠數據以提供表現作參考。 
• 上圖所示的「基準」指基金銷售文件內所披露的基準。 
• 基金推出日期： 2014 年 3 月 31 日 
• P-acc推出日期 : 2014年3月31日 
•（美元對沖） P-acc推出日期： 2014年3月31日 
•（美元對沖） P-mdist推出日期： 2014年8月22日 
• P-8%-mdist推出日期： 2014年3月31日 
•（美元對沖） P-8%-mdist推出日期： 2014年3月31日 
•（港元對沖） P-8%-mdist推出日期： 2014年3月31日 
•（澳元對沖） P-8%-mdist推出日期： 2014年8月11日 
•（英鎊對沖） P-8%-mdist推出日期: 2014年11月6日 
•（美元對沖） P-6%-mdist推出日期： 2018年1月3日 
•（港元對沖） P-6%-mdist推出日期： 2018年1月3日



     
 

 

 
  

    

 
  

 

 

 
 

 

 

  

UBS (Lux) Bond SICAV – Asian Investment Grade Bonds Sustainable (USD)* (This sub-fund is not classified as an ESG fund in Hong Kong*)
瑞銀亞洲投資級別債券基金 * （此子基金在香港不被歸類為 ESG 基金*） 

P-acc 

• As P-acc share class is newly launched, there is currently insufficient data to provide a useful indication of past performance to investors. P-acc is selected as 
representative share class as it is the only share class available to retail investors in Hong Kong. 
• Fund launch date: 3 May 2023 
• P-acc launch date: 3 May 2023 

• 由於 P-acc 股份類別屬新推出，因此目前缺乏足夠資料向投資者提供過往表現的有用指標。 P-acc 被選擇為代表性股票組別，因為其為香港散戶投資
者唯一可買賣的股票組別。 
• 基金推出日期： 2023年5月3日 
• P-acc 推出日期： 2023年5月3日



 

 

 
   

  

 

 
 

 
 

         

 
 

 
 

 
 

 

Investment involves risks, and past performance figures shown are not indicative of future performance. The value of the funds and income from them can go 
up as well as down and consequently you may not get back the amount originally invested. Investors please refer to the offering document for further details 
including the risk factors. The investment returns of some of our range of funds are denominated in currency other than USD/HKD. US/HK Dollar-based 
investors are therefore exposed to fluctuations in the US/HK dollar/ foreign currency exchange rate. Units of UBS funds mentioned in this publication may not 
be offered, sold or delivered in the USA. 

The document has not been reviewed by the Securities and Futures Commission in Hong Kong. The document is issued by UBS Asset Management (Hong Kong) 
Limited. A number of comments in this document are based on current expectations and are considered “forward-looking statements”. Actual future results may 
prove to be different from expectations and any unforeseen risk or event may arise in the future. The opinions expressed are a reflection of UBS Asset 
Management’s judgment at the time this document is compiled and any obligation to update or alter forward-looking statements as a result of new information, 
future events, or otherwise is disclaimed. 

You are advised to exercise caution in relation to this document. The information in this document does not constitute advice and does not take into consideration 
your investment objectives, legal, financial or tax situation or particular needs in any other respect. Investors should be aware that past performance of 
investment is not necessarily indicative of future performance. Potential for profit is accompanied by possibility of loss. If you are in any doubt about any of the 
contents of this document, you should obtain independent professional advice. Source for all data and charts (if not indicated otherwise): UBS Asset Management. 
© Copyright UBS 2024. 

The key symbol and UBS are among the registered and unregistered trademarks of UBS. All rights reserved. 

所有投資均有風險。資料所顯示的過往表現數字並不反映日後表現。基金的價值及自本基金獲取的收入可升可跌，因此，您未必能收回投入的本金。
敬請投資者參閱銷售文件以瞭解詳情，包括風險因素。在本公司的系列基金中，部分基金以美元／港元之外的貨幣計值，因此，美元／港元投資者
會承受美元／港元對其他貨幣匯率波動的風險。本刊物所述的瑞銀基金的單位未必會在美國發售、出售或交付。

本文件並未經香港證監會審核。此文件由瑞銀資產管理o(香港)有限公司發佈。本文件若干意見乃基於當前的預期，且被視為「前瞻性陳述」。實際的
未來業績可能證明為不同於預期，且未來可能出現任何無法預見的風險或事件。所表述的意見乃反映本文件編纂之時瑞銀資產管理的判斷，如因新
資料、未來事件或其他方面造成有義務更新或更改前瞻性陳述，則相關義務予以免除。

建議閣下審慎處理本文件。本文件資料不構成建議，且並未考慮閣下的投資目標、法律、財務或稅務狀況或任何其他方面的特別需求。投資者應注
意，過往的投資表現並不必然指示將來的表現。投資可能獲利，亦可能虧損。若對本文件任何內容存有任何疑問，閣下應獲取獨立專業建議。所有
資料及圖表的來源（若未另行指明）：瑞銀資產管理 ©瑞銀，2024 年版權所有。

本文的主要標誌和oUBS 標誌屬於瑞銀的註冊或未註冊商標。版權所有。


